
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół Nr XXXV/21 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Grójcu 

 w dniu 24 maja 2021r. 
Tryb zdalny. 

 

 

Obrady rozpoczęto 24 maja 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 

18:38 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

 

Obecni: 
1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz zaproszeni goście: 

1)Burmistrz – Dariusz Gwiazda 
2)Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3)Skarbnik – Mariola Komorowska 

4)Mecenas – Jarosław Wołos 



5)Dyrektor TBS – Jacek Pałka 

6)Dyrektor MGPS – Agnieszka Maroszek 

7)Dyrektor ZGK – Małgorzata Nowakowska 

8)Dyrektor GOS – Ireneusz Wojciechowski 

9)Dyrektor GOK – Monika Woźniak 

10)po. Dyrektor Biblioteki – Magdalena Stopczyńska 

11)Naczelnik – Dariusz Iwańczyk 

 

Ad.1./ Otwarcie Sesji. 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał Panie  i Panów Radnych, 

Burmistrza,  Dyrektorów Jednostek Gminnych, Wszystkich pracowników 

Urzędu Gminy i Miasta w Grójcu oraz wszystkich którzy śledzą Sesję przez 

Internet. 

Otworzył XXXV Sesje Rady Miejskiej w Grójcu 

Następnie poprosił o sprawdzenie kworum. 

W obradach uczestniczyło 19 radnych, 2 radnych nieobecnych. 

Obrady prawomocne. 

Zapytał czy do przedstawionego  porządku obrad są jakieś pytania, uwagi? 

Uwag nie było. 

Głosowanie w sprawie przyjęcie porządku obrad. 

 

Ad.2./ Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji 29.03.2021r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031. 

C obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

D przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Grójca. 

E ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Bokserskiej w Grójcu. 

F zmiany regulaminu Straży Miejskiej w Grójcu. 

G określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

5. Sprawozdanie z działalności w 2020 roku: 

a/ Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grójcu, 

b/ Grójeckiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, 



6. Zapoznanie się z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Grójec. 

7. Informacja o wakacyjnych zajęciach planowanych dla dzieci i młodzieży 

 w Gminie Grójec. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zakończenie Sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

Porządek obrad został  przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Ad.3./ Przyjęcie protokołu z sesji 29.03.2021r. 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki zapytał, czy do przedstawionego 

protokołu są jakieś pytania, uwagi? 

Uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji 29.03.2021r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad.4./ Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A/  zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Podstawa prawna 

 § 1. w Uchwale Budżetowej  Gminy Grójec na  2021 rok Nr XXIX/242/20 Rady 

Miejskiej w Grójcu z dnia 21 grudnia 2020 roku, wprowadza się następujące 

zmiany .  

1/Zwiększa się plan dochodów budżetowych ogółem o  36.056,00 zł. – ustala się 

dochody budżetowe w łącznej wysokości – 141.726.478.04zł. zgodnie z 

Załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 

 

2/Zwiększa się plan  wydatków budżetowych ogółem o 1.011.656,02 zł. oraz 

zmniejsza się o 150.000,00 zł. – ustala się wydatki budżetu w łącznej wysokości 

161.864.652,75zł. zgodnie z Załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 

 

3/Zmiany wydatków budżetowych obejmują zmiany wydatków na zadania 

inwestycyjne zgodnie z Załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały. 

 

4/ Zmiany wydatków budżetowych obejmują zmiany wydatków z tytułu dotacji 

podmiotowych zgodnie z Załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały. 

 

5/Zmiany wydatków budżetowych obejmują zmiany wydatków z tytułu dotacji 

celowych, zgodnie  z Załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały. 

 



6/Zmiany wydatków budżetowych obejmują zmiany wydatków realizowanych w 

ramach funduszu sołeckiego, zgodnie z Załącznikiem nr 6 do niniejszej uchwały. 

 

§ 2. 1/W wyniku zmian zwiększa się deficyt budżetu gminy o kwotę 825.600,02 

zł i wynosi po zmianach - 20.138.174.71 gr. 

2/Zwiększa się przychody gminy z tytułu wolnych środków jako nadwyżki 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu z rozliczeń wyemitowanych 

papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych o kwotę -

841.842,84zł. 

3/Zwiększają się rozchody gminy związane ze spłatą zaciągniętych pożyczek o 

16.242,82zł. 

4/Ustala się przychody i rozchody budżetu gminy zgodnie z Załącznikiem nr 7 

do niniejszej uchwały, zmieniającym Załącznik nr 3 do uchwały Budżetowej pn. 

Przychody i rozchody budżetu w 2021roku. 

§ 3. W wyniku zmian opisanych w § 2 deficyt budżetu gminy w wysokości 

20.138.174,71zł zostanie pokryty przychodami z : 

1/sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez gminę w 

wys.12.000.000,00zł. 

 

2/zaciągniętych pożyczek – w wys. 852.777,40zł. 

 

3/wolnych środków na rachunku bankowym – w wys. 6.588.371,44zł. 

 

4/ niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym, 

wynikającym z rozliczenia dochodów i wydatków – 691.624,95zł. 

 

5/ niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikającym z rozliczeń środków określonych w art.5 ust 1 pkt 2 i dotacji na 

realizacje programu, projektu lub zadania finansowego z udziałem tych środków 

w wys. – 5.400,92 zł. 

 

§ 4.Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy i Miasta Grójec 

§ 5.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Eugenia Poradzka, Adam 

Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/307/2021 

 

B/  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-

2031. 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

§ 1. W uchwale nr XXIX/243/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 21.12.2020 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031, 

wprowadza się zmiany zgodnie z Załącznikiem Nr 1 do Uchwały, zmieniającym 

Załącznik Nr 1 do WPF. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierz się Burmistrzowi Gminy i Miasta Grójec 

 § 3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Dokonuje się następujących zmian: 

- zwiększenie  dochodów ogółem o kwotę - 36.056,00 zł, 

- zwiększenie Wydatków zwiększenie ogółem o kwotę - 861 656,02zł, 

- zwiększa się deficyt o kwotę -  825,600.02zł, 

- wynosi po zmianach deficyt – 20.138.171,71 zł. 



- zwiększenie przychodów gminy z tytułu wolnych środków o kwotę -

841.842,84 zł, 

W tym na pokrycie deficytu – 825.600,02 zł, 

Zwiększają się rozchody gminy związane ze spłata zaciągniętych pożyczek o 

16.242,82 zł, 

Jednocześnie, w związku z wcześniejszą spłata części pożyczek do WFOŚiGW w 

Warszawie w wysokości 16.242,82 zł, aktualizuje się w latach 2022-2024 dane w 

zakresie wysokości rozchodów budżetu z tytułu spłat rat kapitałowych kredytów 

i pożyczek, kwoty długu oraz wysokości wydatków majątkowych. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Eugenia Poradzka, Adam 

Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Weronika Piwarska, Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/308/2021 

 

C/ obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Pan Karol Biedrzycki przedstawił projekt uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXV/309/2021 
 

D/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Grójca..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 



NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/310/2021 

 

E/ ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Bokserskiej w 

Grójcu. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że inwestycja dotyczy budowy budynku mieszkalnego, 

wielorodzinnego, pięciokondygnacyjnego, w którym ustala się liczbę mieszkań  

od 80 do 100. Maksymalna powierzchnia usług, zlokalizowanych na parterze 

budynku -780,00m2. 

Liczba miejsc postojowych w ilości - 113. 

Uchwała nie rodzi praw do terenu oraz nie narusza prawa własności i uprawnień 

osób trzecich. 

 Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem publikacji. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Bokserskiej w Grójcu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Eugenia Poradzka, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (2) 

Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Justyński 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

Uchwała została podjęta. 



Uchwała nr XXXV/311/2021 

 

F/ zmiany regulaminu Straży Miejskiej w Grójcu. 

Pani sekretarz Monika Maciak przestawiła projekt uchwały. 

Poinformowała że załącznikiem jest Regulamin. 

 

Pan Radny Jacek Stolarski zapytał, czym różni się obecny regulamin, jakie 

zmiany wprowadza w porównaniu z dotychczas   obowiązującym Regulaminem 

Straży Miejskiej.? 

Pani Sekretarz poinformowała,  przyjęliśmy nowy Statut Straży Miejskiej, 

wymusza zmiany w regulaminie, niewielkie zmiany , informacja o siedzibie 

Straży Miejskiej, pieczęci której używają, zmiany wynikają ze Statutu. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany regulaminu Straży Miejskiej w Grójcu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXV/312/2021 

 

 

G/ określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Pani Dyrektor Agnieszka Maroszek przedstawiła projekt uchwały, 

Pytań nie było. 



 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXV/313/2021 

 

 

Ad.5./ Sprawozdanie z działalności w 2020 roku: 

 

a/ Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grójcu, 

Pytań nie było. 

 

b/ Grójeckiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, 

Radny Janusz Dulemba - określił w sprawozdaniu dwie przyczyny hamujące 

rozwój Spółki: 

- brak terenów oraz kłopoty z uzyskaniem dofinansowania. 

Spółka jest własnością gminy, przyczyna zewnętrzna.  

Radny zwrócił się do pana Pałki: Czy Pan kiedykolwiek podejmował 

działania w sprawie uzyskania kredytu? Jest pan 18 lat prezesem. Trzeba 

trochę inicjatywy i trochę ruszyć się w teren z pomocą naszych władz. 



Prezes Pałka odpowiedział- żeby budować trzeba mieć pieniądze. Rozmowy 

trwają już od kilku lat. 

Potrzebne jest ok.1 miliona zł, są to środki które by wzbogacały spółkę w 

postaci jakiegoś dofinansowania, ze strony gminy, pozostałe środki poprzez 

partycypację  ludzi i kredytu. 

Ruszają projekty Społecznych Inicjatyw Mieszkaniowych, są prowadzone 

poważne rozmowy z Panem Burmistrzem na temat realizacji jakiejś inwestycji 

mieszkaniowej, na terenie Gminy i Miasta Grójec, rozważane są możliwości które 

będą najkorzystniejsze dla gminy. Gmina może uczestniczyć jako partycypant, 

czyli udziałowiec jakiejś części. Gmina ma zlecić opracowanie projektu na 

działce budowlanej przy szkole nr.1, później będzie rozważane kto będzie to 

realizował. 

Radny Dulemba - czy Pan może zapewnić Wysoką Radę i Samorząd Grójecki, 

że w tej kadencji rozpocznie Pan starania i uzyska pan kredyt.? 

Prezes Pałka odpowiedział, że takie starania będziemy podejmować jeszcze w 

tej kadencji. 

 

Ad.6./ Zapoznanie się z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie 

Grójec. 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że Informacja została przygotowana przez 

panią Dyrektor. Pytań nie było. 

 

 

Ad.7./ Informacja o wakacyjnych zajęciach planowanych dla dzieci i 

młodzieży w Gminie Grójec. 

Informacje otrzymaliśmy z GOK, z GOS, z Biblioteki. 

Pytań nie było. 

 

 

Ad.8./ Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres. 

Przewodniczący Karol Biedrzycki poinformował, że  międzyczasie są 

rozstrzygnięte przetargi, ogłoszone nowe. Pytań nie było. 

 

 

Ad.9./Interpelacje i zapytania Radnych. 



Brak Interpelacji oraz pytań. 

 

 

Ad.10./ Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Daniel Marcinkowski zapytał odnośnie dwóch inwestycji: budowa 

drogi w Częstoniewie mamy zapewnione środki w budżecie - nr 27, jest projekt 

w trakcie , jaki czas na zrobienie projektu? Najwcześniejszy termin ogłoszenia 

przetargu?.  

-droga Wiatraczna, na jakim etapie jest droga, kiedy może być ogłoszony 

najwcześniejszy możliwy termin przetargu? Czy jest projekt czy nie ma 

projektu? 

Zastępca Burmistrza pan Jarosław Rupiewicz udzielił odpowiedzi - droga 

Częstoniew zapewnienie projektanta, że do końca tygodnia złoży dokumentacje 

projektową. Po otrzymaniu dokumentacji przetargowej,  kolejny tydzień 

przygotowanie przetargu ( środki zabezpieczone). 

-Wiatraczna projekt był zrobiony wcześniej, dodatkowo projekt oświetlenia jest 

w trakcie (projektant potrzebuje  2 tygodnie na wykończenie projektu na 

oświetlenie), następnie procedura przetargowa - Droga 45 KDD. 

Te 2 drogi powinny wejść w czerwcu w postępowanie przetargowe. 

Radny Daniel Marcinkowski zwrócił się z prośba w imieniu mieszkańców  

Osiedla Olimpijska, Maratońska, Bokserska - czy dałoby radę coś na przejściach 

dla pieszych wykonać przy ul. Laskowej na wysokości wymienionych  ulic, 

żeby te przejścia były bardziej bezpieczne , oznaczone? Sygnalizacja 

ostrzegająca? Żeby pochylić się nad tym tematem. 

Zastępca Jarosław Rupiewicz  poinformował, że do niego również docierają 

sygnały, myśli że bardziej chodzi o oświetlenie, sygnalizacje ostrzegawczą. 

Zbiorą informację ile taka sygnalizacja może kosztować i wspólnie z panią 

Skarbnik będą próbowali znaleźć pieniądze.  

Radny Krzysztof Woźniak zapytał, kiedy odbędą się wybory u nas na Sołtysa, 

co dalej ze świetlicą? Koło gospodyń dostało 4 tys. zł, jak ich nie wykorzystają 

te pieniądze przepadną? Droga koło świetlicy nie jest przejezdna, może ją 

utwardzić? 

Pan Burmistrz poinformował, że wybory w Falęcinie i Głuchowie (wybory  

uzupełniające w dwóch sołectwach) zaplanowane w połowie czerwca . 

Świetlica, kosztorys na kwotę ponad 200 tys. zł. 

Zgodziłem się z Sołtysem żeby zrobić raz a porządnie, na ile będzie stać budżet 

gminy będziemy dokładali, zakończymy w 2023 i oddamy do użytku. 



Drogi stan fatalny, poszły deszcze, drogi uszkodzone, w budżecie 

zabezpieczyliśmy środki na dwukrotne naprawy. Będziemy drogi równali tam 

gdzie jest to potrzebne. 

Radny Woźniak zapytał, co zrobić z tymi 4 tys. zł. nie będą wykorzystane do 

września i przepadną, staramy się o pieniądze zewnętrzne. (mały plac zabaw). 

 

Burmistrz poinformował, że za małe środki na plac zabaw, kontener i 

zorganizować jakieś prace, usiądziemy i znajdziemy jakieś rozwiązanie żeby te 

środki zostały wykorzystane. 

Pan Przewodniczący poinformował, że do  Rady Miejskiej wpłynęła petycja 

od mieszkańców Kobylina o podjęcie niezwłocznych działań związanych z 

budową dróg asfaltowych – ul. Rubinowa i Bursztynowa – odczytał Petycje.  

Poinformował, że podjęta została uchwała rozmawiał z przedstawicielem 

mieszkańców, nie będziemy kierowali na komisję Skarg Wniosków i Petycji. Na 

sesji podjęliśmy zmieniającą uchwałę budżetową , są środki, odpiszemy że 

poczyniliśmy pewne kroki i będziemy realizowali. 

Radny Szlis zapytał w sprawie  Kobylina, jak wygląda sprawa z pomysłem 

włączenia Kobylina w granice miasta Grójec? 

Burmistrz poinformował, Teren miasta. Najpierw zatwierdzenie planu 

zagospodarowania obejmie 18 miejscowości. Do września , października plan 

powinien być uchwalony, w przyszłym roku do konsultacji z mieszkańcami o 

poszerzenie granic miasta. Będziemy z Państwem Radnym i z mieszkańcami 

dyskutowali. 

Pan Przewodniczący podziękował pani Dyrektor ZGK za nasadzenia nowych 

kwiatów i prosił o więcej takich inicjatyw. 

Pan Radny Szlis nawiązał do tematu zmian w regulaminie pracy Urzędu Gminy 

– podporządkowania merytorycznego ZAPO Wydziałowi Oświaty Urzędu 

Miasta i Gminy. W jaki sposób doszło do tego rozstrzygnięcia i jaka jest podstawa 

prawna? 

Po co były dotychczasowe zmiany w strukturze skoro wracamy do punku 

wyjścia, poprosił o podanie podstawy prawnej. 

Burmistrz - sprawa ZAPO była już wcześniej realizowania i przeprowadzona 

rekonstrukcja tego Zakładu. Nadzów merytoryczny została spowodowany tym że 

w śród pracowników obsługi nie ma osoby która ma wykształcenie związane Z 

Zarządzaniem Oświatową z tond nadzór który będzie nadzorował z upoważnienia 

Burmistrza. Podstaw prawna – mecenas.(  kancelaria ma rozstrzygnąć tą kwestię). 



Przewodniczący Karol Biedrzycki zapytał - czy ten regulamin 1.03.2021r.był 

zaopiniowany przez Radcę Prawnego Urzędu? 

Przytoczył zapis. Była współpraca, a teraz wychodzi na to że byłby nadzór. 

Byłbym za tym żeby to była współpraca. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda - współpraca to musi być, bez wpisywania, 

zaproponował przygotować w regulaminie i przedyskutować. 

Przedstawimy Państwu Radnym na piśmie. 

 

Radny Szlis poinformował, że kłóci mu się pewien przekaz, miało być 

księgowanie, wydział Oświaty sprawy merytoryczne. 

- Nadzór merytoryczny nad ZAPO, co to znaczy? 

Burmistrz poinformował, że pani Naczelnik Wydziału Edukacji ma nadzorować 

merytorycznie wszystkie wydatki, będzie wyręczać mnie z tego obowiązku. 

Mecenas Jarosław Wołos poinformował, że obserwując trzeba przypomnieć że 

Urząd Gminy jest to aparat pomocniczy w pracy Burmistrza, pomaga mu w 

wykonywaniu zadań, Regulaminy były omawiane w tym zakresie. 

Nadzów, wydawanie poleceń, ( nie nadzór administracyjny, wydawanie poleceń), 

nadzór nad działalnością ZAPO sprawuje Burmistrz, wynika to z Regulaminu 

ZAPO w nawiązaniu do Statutu. 

Radny Stolarek zapytał o budowę w tej kadencji bloku komunalnego, czy są 

założenia co do terminów, informacja od pana Burmistrza? 

Pan Burmistrz nie myślimy o naborze mieszkańców, lokatorów. Wybraliśmy 

firmę która przygotuje projekt na ul. Jana Pawła II 44. Wariant 4 kondygnacyjny, 

bezwindowy,  bez garaży podziemnych. Realizacja budynku w 2022 roku może 

uda się rozpocząć budowę tego bloku komunalnego. Najpóźniej w 2023 

rozpoczniemy. 

Nawiązał do COVIDU i perspektywy nowej, środków dla samorządów do 

wykorzystania. 

Mieszkańcy nie muszą partycypować w kosztach budowy tego lokalu, ponieważ 

nie są chętni do kosztów w zabezpieczeniach lokali. 

Wyburzyć na Mogielnickiej 8, bądź na Starostokowej, lokatorów przeprowadzić 

do tego nowego budynku. tych którzy się dobrze sprawują. 

Radny Stolarek zapytał, czy to będzie samodzielna inwestycja Gminy, czy w 

spółce z TBS-em? I czy są jakieś plany w tym kierunku czy nie? 

Jeżeli zdolność finansowa pozwoli to będziemy chcieli żeby to była inwestycja 

samodzielna, Spółka może zaciągnąć kredyt. Gmina budowa żłobka. 



Budżet będzie nadciągnięty ale będziemy się z panią skarbnik zastanawiać jak to 

sfinansować. 

Radny Stolarski zapytał o boisko nowo wybudowane przy jedynce, będzie 

musiało być jakoś przebudowywane. 

Burmistrz odpowiedział, Nie obejmuje, i nie koliduje jedna inwestycja z drugą. 

Radny Szlis zapytał pana Burmistrza czy myśli o zleceniu nowego audytu w 

sprawie tworzenia CUWU, czy na danych przez ten audyt co został  

udostępniony. 

Burmistrz ustosunkował się do pytania Radnego i poinformował, że z obserwacji 

innych samorządowców - dostają zadania skarbnicy i na podstawie takiej analizy 

burmistrz przedstawia. Kwestia jak to powinniśmy rozpocząć. CUW, pracuje dla 

szkół z przedszkolami możemy połączyć w jedną całość. Tak samo jednostki 

samorządowe będziemy chcieli połączyć, życie informatyczne, on-line weszło na 

stałe do szkół, i tak samo dotyczy to instytucji samorządowych i oświatowych. 

Radny Szlis stwierdził, że jeden fragment budzi niepokój (przytoczył), z jednej 

strony wykazujemy plusy że będziemy łączyć zarządzanie a z drugiej strony 

koszty odpraw, licencji….Pod jednym programem to nie działa. Jak w związku z 

tym wygląda sprawa ewentualnych kosztów, czy jest to zasadne. 

Burmistrz poinformował, że są to duże oszczędności dla gminy, mamy analizę 

finansową, wgląd w wydatki, oszczędności. 

Zastępca Rupiewicz odniósł się do wątpliwości odnośnie systemów 

informatycznych przez różne jednostki. Z biblioteki nie chcemy przenosić, GOS 

zarządzanie hotelem czy Basenem - systemy pozostaną i będą obsługiwane przez 

te jednostki. 

Program finansowo-księgowy, będziemy mogli zaoszczędzić, systemy pozostaną 

dalej w tych jednostkach. 

 

Radny Stolarski poinformował,  pan Burmistrz mówił, że do CUW nie wejdą 

placówki Oświatowe, zasada dobrowolności, jeżeli kierownicy uznają że 

przyniesie jakieś korzyści maja się zadeklarować i przenieść na obsługę CUWU. 

Które jednostki będą ostatecznie obsługiwane w jakim zakresie i co z Oświatą? 

Z tego co obserwujemy w dużych miastach, one głównie  koncentrują się na 

księgowości i na przetargach, nie do codziennej obsługi. 

 

Burmistrz poinformował, że księgowość jest jedna, może się różnić, można 

przydzielić innej osobie, 



Nie będziemy tworzyli nowej jednostki, przekształcamy zespół, będzie na bazie 

zespołu Placówek Oświatowych. Chcemy żeby były wchłonięte jednostki 

Kultury, Sportu i Ośrodek Pomocy Społecznej. Kadry, jak najmniej płacić 

odpraw. Kadry pracownicze. Jest to swego rodzaju pomoc dla Dyrektorów w 

przypadku przeprowadzenia remontów w szkołach i innych pracach gdzie nie 

mają do tego przygotowania. 

Pani Stepczyńska zapytała czy Biblioteka tez jest objęta tymi usługami? 

Burmistrz – poinformował, że może ktoś rozmawiał z pani poprzedniczką, 

robimy ciecia, będzie wymagało trochę więcej pracy od dyrektorów. 

Przewodniczący - Jednostki maja osobowość prawną i dyrektorzy muszą sami 

wystąpić do przystąpienia do CUW-u? 

Dyrektorzy muszą realizować strategie Burmistrza, zarządziłem w ZAPO żeby 

były wszystkie centralne zakupy do szkół i do przedszkoli. Pani Dyrektor ZAPO, 

obiecała że przygotuje . Jeżeli nie dobrowolnie, to Zarządzeniem Burmistrza 

wprowadzimy. 

Radny Karol Biedrzycki zasugerował spotkanie Dyrektorów, przedstawicieli 

Radnych, utworzyć Komisję żeby wszyscy się wypowiedzieli. 

Burmistrz poinformował, że efekt takiego spotkania będzie mizerny, ponieważ w 

mniemaniu co niektórych Burmistrz chce im zrobić krzywdę. Poinformował, że 

na kolejnym spotkaniu przedstawi oszczędności jakie możemy mieć z utworzenia 

CUW-u. Informacje są również w Audycie. Pan przewodniczący obiera złą drogę 

jeżeli spotkanie to z zespołem i audytorem. 

Radna Piwarska ma wątpliwości, zaskakuje fakt że nikt z Dyrektorami placówek 

nie rozmawiał. Audyt był opracowany w październiku zeszłego roku. 

Porównanie księgowości w Bibliotece i w GOK – nie wiem czy to można tak 

porównywać? Powinno się odbyć takie spotkanie, ponieważ nie mamy 

prawidłowej informacji. Popieram wniosek pana przewodniczącego spotkania z 

Dyrektorami i pracownikami. 

Radny Szlis - rozmawiać trzeba, istnieje zespół do konsultacji na temat powstania 

CUW-u, proponuję rozszerzyć skład zespołu, zapraszam na spotkanie z 

Dyrektorami Oświaty, placówek żeby wyjaśnić wszelkie zastrzeżenia które mogą 

się pojawić w Oświacie. 

Zastępca odniósł się do słów pani Magdaleny, rozmawiał z panią Martą Traczyk 

zastanawiał się jak wygląda przepływ informacji w bibliotece. Informacja do 



Biblioteki została przekazana. Magdalena Sobczyńska p. o. Dyrektora 

Biblioteki. 

Przewodniczący poinformował, że jest dużo kontrowersji związanych z wycinką 

drzew w mieście  - Lista beneficjentów zgłoszone 172 wnioski w ramach tego 

programu zagospodarowania terenów zielonych, gmina nie złożyła wniosku, na 

zagospodarowanie terenu na nowe nasadzenia drzew. 

Burmistrz - regulamin naboru, nie są to wnioski minimalistyczne, te wnioski nie 

wpisują się w politykę naboru tych wniosków, szkoda pracy pracowników,  

możliwości uzyskania dotacji są żadne, z reguły dostają to parki 5ha, 10 ha. 

Nawiązał do terenu byłego amfiteatru, i nasadzeń gdzie byłby piękny park. 

Przeznaczył 20 tys. zł na uprzątniecie tego terenu. Dalej jest to w koncepcji 

Starostwa. Gmina chętnie by pomogła, ale nie ma chęci współpracy. 

Jak będziemy mieli projekt modernizacji naszego parku, będziemy składali. Tam 

gdzie możemy aplikujemy, jeżeli widzimy realne możliwości uzyskania dotacji – 

składamy. Gmina Grójec jest traktowana jako bogata gmina. 

 

Radny Janusz Dulemba odniósł się do udzielenia odpowiedzi Radnym – temat 

bezpieczeństwa – odpowiedź od Komendanta, 

-sytuacja finansowa szpitala , nie otrzymał odpowiedzi. 

Radny Stolarski nawiązał do środków, do projektu budowy linii kolejowych do 

Warszawy. Z jakich źródeł chce pan pozyskać te pieniądze ( kwota 200 mln. zł)? 

Daliśmy informacje od Polskich Linii Kolejowych Sejmik Wojewódzki nie uznał 

za zasadnie opracowanie studium planistycznego, zaprzestaliśmy prac ale nie 

zaniechaliśmy do ogłoszenia naboru 21-27 Polska Wschodnia i Polska 

Regionalna z programu Środków Unijnych. Gmina nie udźwignie sama, 

samorząd stołeczny Warszawski powinien być zainteresowany, transport 

kolejowy pozytywnie wpłynie na ochronę środowiska. 

Radny Stolarski poinformował, że  Projekt popiera całym sercem., etap 

wykonania, koncepcji i projektu technicznego trzeba mieć wizje zdobycia 

środków, czy ma pan jakiś plan na zdobycie tych kilkudziesięciu tysięcy złotych 

na wybudowanie tej linii? Czy jesteśmy w stanie to sfinansować? 

Jakie źródła zaspokoją te potrzeby? Nie ma środków w budżecie. 

Będzie kosztował ok.2 miliardy zł. (15 % muszą pokryć samorządy które chcą 

wstąpić w ten projekt). 

Burmistrz poinformował, Część projektów zrealizowana przez Rząd, dostaliśmy 

słowne poparcie pana Marszałka, że projekt zasadny, pieniądze z Budżetu Polski 

Wschodniej, żeby nie został wykreślony z Master Planu Polskich Linii 

Kolejowych. 



Radny Stolarski,  My tych 300 mln. zł nigdy nie będziemy mieli, jest ekspresówka 

, kupić autobusy elektryczne i zastąpić z kolei. Realnie podejść., Realnie pokazać 

źródła finansowania. Mamy budżet 120 mln. złotych, skąd gmina weźmie 300 

mln. zł? 

Przewozy to Starostwo, ponieważ ma bardzo duży udział w PKS Grójeckim. Nie 

mamy udziału w PKS-ie Grójeckim, co do projektu, projekt jest bardzo dobry, nie 

odpuszczamy jeśli nadażą się okoliczności o pozyskanie środków zewnętrznych 

będziemy o nie występowali. Nie mamy udziałów w PKS-ie Grójeckim. Słusznie 

pan podkreśla że projekt jest bardzo dobry, nie odpuszczamy i jeśli będzie okazja 

o pozyskanie środków zewnętrznych będziemy o nie występowali. 

 

Ad.11./ Zakończenie Sesji. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki poinformował, 27 maja będziemy 

obchodzili - Dzień Samorządu Terytorialnego dlatego chciałbym złożyć 

Wszystkim Radnym byłym i obecnym, wszystkim sołtysom Samorządowcom z 

terenu Gminy Grójec, naszego Powiatu najserdeczniejsze życzenia, dużo zdrowia 

realizacji wszystkich zamierzeń dobrej pracy dla Naszej Małej Ojczyzny, 

Radny Artur Szlis życzył wszystkim uczniom którzy jutro zaczynają egzaminy, 

powodzenia,  spokoju ducha i połamania piór. Wszystkiego dobrego 

Rada również przyłączyła się do życzeń -Wszystkiego dobrego dla uczniów z 

naszych szkół. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki podziękował Wszystkim za udział i  

Zamknął XXXV Sesje Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

 

 

                                                                                Przewodniczący 

                                                                                   Rada Miejska w Grójcu 

                                                                                    Karol Biedrzycki 

  

 

Przygotował(a): Jolanta Kępka  

 


